
 

مدیران و  دانشکده بهداشتاعضاي محترم هیات علمی هم اندیشی صورتجلسه  :عنوان جلسه
 آموزشی حوزه معاونت

 

سالن  محلدر 12ساعت ، 14/12/92 همورخآموزشی معاون و  دانشکده بهداشتاعضاي محترم هیات علمی هم اندیشی جلسه 
 .گردیددانشگاه برگزار مدیران حوزه معاونت آموزشی شهید رجایی با حضور 

مشکلات و چالشهاي موجود در  ارتقاي فرآیندهاي آموزشی در زمینه علمی هیات محترم  این جلسه با هدف هم اندیشی اعضاء

هیات علمی در محترم و مشکلات مختلف آموزشی دانشکده و اعضاء  مسائل .برگزارگردید بهداشت آموزشی دانشکده مسائل

 . گردیدمطرح   و مدیران حوزه معاونت آموزشی معاون محترم آموزشی  ،دانشگاهحضور ریاست محترم 

  :بشرح ذیل معرفی گردید توسط سرپرست محترم دانشکده در ابتداي جلسه بخشی از دست آوردهاي آموزشی دانشکده بهداشت

 .بهداشت محیط در مقطع کارشناسی ناپیوسته یکارداندانشجویان  قبولی کلیه -

 .دانشجو آقاي الهیتوسط آزمون کاردانی به کارشناسی کسب رتبه یک کشوري  -

سه مقاله به ازاي  و مورد شرکت در همایش18کتاب، 9مقاله علمی و پژوهشی ، ISI،32مقاله در  8تعداد پذیرش و چاپ  -

  .هر عضو هیات علمی

 .)1390در سال ، هشت مقام قرآن 1388مقام سوم کشوري در سال (یت هاي حوزه فرهنگی لفعا -

جابه جایی مکرر و عدم ثبات مکانی دغدغه بسیاري جهت پرسنل و : مشکلات انتقال دانشکده بهداشت به سایت ارکان -

انتقال به محل جدید نیازمند بودجه و امکانات زیادي می باشد و جهت رفت و آمد دانشجویان و اساتید .اساتید دارد

 .سرویس در نظر گرفته شود

 :محترم هیات علمی خواستارهمچنین اعضاي 

 .در دانشکده بهداشت با گروه آموزشییا هرفصل هرسه ماه یکبار حداقل جلسات ارائه  -

 .تخصیص مجله تخصصی جهت مقالاتی که از پروژه هاي دانشجویان بعمل می آید -

 .)ذیهبهداشت محیط،آموزش بهداشت،تغ( ي تحصیلات تکمیلی ایجاد بسترسازي مناسب در جهت توسعه رشته ها -

 . مد کسب نماییماز آن محل درآ کهشهر را انجام  تآزمایشگاه معتمد زیست بعضی از آزمایشا -



بستر مناسب در بخشی از کارآموزي ها در بازدید از فاضلاب ها ،صنایع خودرو سازي نیاز به اعزام تقاضاي ایجاد  -

 .دانشجو به خارج استان داریم

 .ا باید مرتفع گرددموزي هآتعداد کم سرویس هاي خوابگاه ها  و کار -

و  مساوي بین دانشجویان در خوابگاه هاناارائه امکانات و  تبعیض بین دانشجویان دانشکده هاي مختلفاحساس وجود  -

  .نامناسب بودن وضعیت خوابگاه ها

 .)نبود مجوز و مغایرات قانونی(در دانشکده  ها تعطیلی پنج شنبهتقاضاي  -

 :در پایان مقرر گردید

 .امري ضروریستتدوین برنامه استراتژیک در شرایط فعلی دانشگاه  -

 .اندازي و فعال گردد راه مرکز آموزش بهداشتی و درمانی آموزش پاسخگو -

 .راه اندازي گردددفتر ارتباطات دانشگاه با صنعت  -

 .توسعه یابدآموزش مجازي  -

در ادامه ریاست محترم دانشگاه ضمن بیان توضیحاتی در ارتباط با وجود چالشهاي مطرح شده توسط اعضاي محترم هیات 

یادگیري دانشجویان از اولویت هاي دانشگاه در دولت تدبیر و امید می  –علمی با تاکید برتوسعه کیفی فرآیندهاي یاددهی 

 .باشد

 :حاضرین در جلسه 

 )ریاست محترم دانشگاه(هیم گلمکانی جناب آقاي دکتر ابرا -

 )معاون محترم آموزشی (جناب آقاي دکتر رضا گنجی -

 )مدیرمرکز مطالعات و توسعه آموزش علوم پزشکی(جناب آقاي دکنر حامد مرتضوي  -

 )مدیر امور هیات علمی(جناب آقاي دکتر مهران وطنچیان -

 )مدیر محترم آموزش کل(جناب آقاي محسن قاسمی -

 .رم هیات علمی شرکت کننده در جلسه به پیوست می باشدلیست اعضاي محت -


